
 

 
 

 
Biedrības “Latvijas Slēpošanas federācija” (turpmāk - LSF) 

Valdes sēdes 
PROTOKOLS Nr. ADM/2024/1 

 
 
2024. gada 2. janvārī plkst. 17:00 
Tiešsaistes video platformā Microsoft Teams 
 

    
Darba kārtība 

 
1. Biedrības “Ogres stari” iesniegums par iestāšanos LSF. A. Raugulis 
2. YOG 2024 sastāvu apstiprināšana. D. Fogelis, J. Puida 

- distanču slēpošanas YOG 2024 sastāvs  
- kalnu slēpošanas YOG 2024 sastāvi 

3. Dažādi 

 

1. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, M. Krūze, L. Liniņa 

A. Raugulis informē, ka M. Krūze ir atsūtījis iesniegumu, ar kuru lūdz uzņemt biedrību 
“Ogres stari” par biedrības “Latvijas Slēpošanas federācija” biedru. Iesniegumam 
pievienoti visi nepieciešamie dokumenti  Saņemts arī iesniegums no biedrības “Ogres 
stils” izslēgšanu no LSF biedriem.  

D. Doršs konstatē, ka ir iesniegti visi dokumenti, kas nepieciešami, lai uzņemtu jaunu 
biedru. Atliek nokārtot biedru naudas maksājumu.  

M. Krūze komentē, ka viņa darbība pēc būtības nemainās, mainās tikai juridiskā persona 
no biedrības “Ogres stils” uz biedrību “Ogres stari”. 

L. Liniņa norāda, ka iepriekš no biedrības “Ogres stils” bijis grūti saņemt atskaites par 
piešķirtā finansējuma (avansa) izlietojumu. Atgādina, ka atskaites jāiesniedz trīs mēnešu 
laikā pēc finansējuma saņemšanas. Lūdz šo jautājumu jaunajā biedrībā rūpīgi uzraudzīt.  

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
1.1.  izslēgt no LSF biedriem biedrību “Ogres stils”, reģ. nr. 40008112620; 

1.2. noteikt, ka biedrībai “Ogres stari”, reģ. nr. 40008325772 1 (viena) mēneša laikā, 
t.i. līdz 02.02.2024. ir jāveic LSF biedra naudas maksājumu 350 eiro apmērā par 
2024. gadu; 

1.3. uzņemt par LSF biedru biedrību “Ogres stari”, reģ. nr. 40008325772, ja līdz 
02.02.2024. ir veikts LSF biedra naudas maksājums par 2024. gadu.  

 

Piedalās:  Dinārs Doršs   Gunārs Ikaunieks  
  Daniels Fogelis  Jānis Puida 
  Einārs Lansmanis  

   

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 
LSF Grāmatvede: Laila Liniņa 
Viesi: Modris Krūze (tikai uz 1. jaut.) 
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2. Izteicās: A. Raugulis 

A. Raugulis informē, ka nepieciešams apstiprināt YOG 2024 sastāvus kalnu un distanču 
slēpošanā.  

  

2.1. Izteicās: D. Fogelis, A. Raugulis, D. Doršs, J. Puida, L. Liniņa 

D. Fogelis informē par situāciju ar kalnu slēpošanas YOG 2024 sastāvu. Atlase saskaņā 
ar atlases kritēriju noteikumiem norisinājās no 01.07.2023. līdz 17.12.2023. Nosauc 
sportistu vārdus, kas piedalījās atlasē. Paskaidro, kā tika vērtēts sportistu sniegums. 
Labāko rezultātu meitenēm uzrādījusi Frīda Saļņikova (rezultāts 97,03 SL), otra labākā – 
Elza Saļņikova (107,71 SL). No puišiem labākais rezultāts ir Paulam Pēterim Prancānam 
(71,25 SL), otrs labākais – Krišs Mazais (96,59 SL), kā rezervists. Kā treneri līdzi dosies 
Madara Meldere (meitenēm) un Pauls Prancāns (puišiem), treneriem kā rezerves treneri 
varētu nominēt Kriša Mazā treneri.  

J. Puida informē, ka distanču slēpošanā 29.-30.12.2023. norisinājās atlases sacensības, 
kas notikušas saskaņā ar iepriekš apstiprinātajiem kvalifikācijas kritērijiem.  Nosauc 
rezultātus, sportistus, kas aizpilda kvotu, rezervistus un treneru sastāvu.  

 

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
2.1. apstiprināt YOG 2024 sastāvu kalnu slēpošanā:  

- puiši: Pauls Pēteris Prancāns, rezervē Krišs Mazais; 
- meitenes: Frīda Saļņikova, rezervē Elza Saļņikova;  
- treneri: Madara Meldere (meitenēm) un Pauls Prancāns (puišiem).  

2.2. apstiprināt YOG 2024 sastāvu distanču slēpošanā: 

- puiši: Ritvars Ļepeškins, Jēkabs Skolnieks, rezervē (atbilstošā secībā) Dāvis 
Kalniņš, Rūdolfs Raudziņš, Indriķis Ints Circens, Mārtiņš Severīns Vecelis; 

- meitenes: Linda Kaparkalēja, Martīne Djatkoviča, rezervē (atbilstošā secībā) 
Valērija Burceva, Amanda Reilija Zariņa, Evija Radivinska, Līna Bērziņa, 
Amēlija Zaķe, Laura Alziņa 

- treneri: Dainis Vuškāns, Gunārs Ikaunieks, rezervē Karl Erik Rabakukk. 

 

3.  

3.1. Izteicās: A. Raugulis, J. Puida, D. Doršs, G. Ikaunieks,  

A. Raugulis informē, ka nepieciešams lemt par distanču slēpošanas darba komisijas 
papildināšanu. Nosauc 03.11.2023. valdē apstiprināto distanču slēpošanas darba 
komisijas sastāvu. Ierosina to papildināt ar G. Ikaunieku (ar balsstiesībām), iespējams ar 
L. Krampi, K. Eiduku (bez balsstiesībām). Atgādina par LSF līdz šim ievērotu principu, ka 
katram biedram ir viena balss, neatkarīgi no tā, cik biedra pārstāvju piedalās konkrētajā 
darba komisijas sanāksmē.  

J. Puida ierosina pievienot arī Lauri Kaparkalēju.  

   

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
3.1.1.  apstiprināt sekojošu distanču slēpošanas darba komisijas sastāvu:  



 

3 no 4 

 

- Jānis Puida, LSF valdes loceklis, atbildīgais par distanču slēpošanu - darba 
grupas vadītājs;  

- Ilze Cekule, Cēsu pilsētas Sporta skola (Cēsu novada pašvaldība) - darba 
grupas locekle; 

- Laura Lapiņa, Siguldas Sporta skola (Siguldas pašvaldība) - darba grupas 
locekle; 

- Dainis Vuškāns, Madonas BJSS (Madonas pašvaldība) - darba grupas 
locekle; 

- Gunārs Namsons, Sporta skola “Arkādija” - darba grupas loceklis; 
- Edgars Bernāns, Biedrība “ALL-ROUND Ski Team” - darba grupas loceklis; 
- Gunārs Ikaunieks, LSF valdes loceklis - darba grupas loceklis; 
- Lāsma Krampe - Sporta skola “Arkādija” - darba grupas locekle; 
- Lauris Kaparkalējs, Biedrība “ALL-ROUND Ski Team” - darba grupas 

loceklis. 

3.1.2. noteikt, ka katram LSF biedram distanču slēpošanas darba komisijas 
sanāksmē ir viena balss, neatkarīgi no tā, cik biedra pārstāvju vienlaicīgi piedalās 
konkrētajā darba komisijas sanāksmē.  

 

3.2. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, J. Puida,  

A. Raugulis informē, ka nepieciešams valdē apstiprināt LČ distanču slēpošanā ziemas 
nolikumu, kā arī atlases noteikumus kvalifikācijas FIS pasaules čempionātā junioriem un 
U-23. Abi dokumenti ir apstiprināti distanču slēpošanas darba komisijas sanāksmē 
07.12.2023.  
   

Par Pret Atturas 

5 0 0 

NOLEMJ: 
3.2.1.  apstiprināt un publicēt LSF mājas lapā www.ski.lv dokumentu “Latvijas 
čempionāta pieaugušajiem un Latvijas meistarsacīkšu jauniešiem un veterāniem 
distanču slēpošanā nolikums 2024. gada ziemas sezonā”; 

3.2.2. apstiprināt un publicēt LSF mājas lapā www.ski.lv dokumentu “LSF atlases 
kritēriju nolikums kvalifikācijai 2024. gada FIS pasaules čempionātam junioriem un 
pasaules čempionātam U-23 grupā distanču slēpošanā”. 

 

3.3. Izteicās: D. Doršs, D. Fogelis, A. Raugulis,  

D. Doršs informē, ka nepieciešams lemt par J. Zvejnieces ierosinājumu, kas saņemts e-
pastā - noteikt, ka dalībai FIS sacensībās sportistu var pieteikt tikai klubs, kuru sportists 
pārstāv. Jautā, kā tas ietekmētu darbu apjomu, vai tas nepalēninātu dokumentu 
iesniegšanas laiku u.c. jautājumus. Uzskata, ka no J. Zvejnieces būtu nepieciešams 
paskaidrojums, kāpēc šāda kārtība būtu nosakāma, kā arī jāsaprot, kā to tehniski 
nodrošināt. Tādā gadījumā A. Raugulim, saņemot pieteikumus, būtu jāpārliecinās, vai 
pieteikumā norādītie sportisti tiešām ir piederīgi iesniedzēja norādītajā sporta klubā, vai 
klubs ir rudenī iesniedzis korektu un pilnīgu sportistu sarakstu.  

D. Fogelis informē, ka tiek gatavots Vilciņa Kausa organizatoru nolikums, kas tuvākajā 
laikā tiks nosūtīts valdei izskatīšanai un apstiprināšanai.  
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3.4. Izteicās: A. Raugulis, G. Ikaunieks, D. Doršs, J. Puida 

A. Raugulis informē, ka iespējams diskutēt par Latvijas distanču slēpošanas 100 gadu 
jubileju. LSPA informējis, ka 1923. gadā pirmo reizi norisinājies Latvijas Čempionāts 
sievietēm, 1924. gadā pirmo reizi norisinājies Latvijas Čempionāts vīriešiem. Informē par 
LSPA priekšlikumiem – rīkot veco treneru un sportistu salidojumu. G. Ikaunieks ierosinājis 
salidojumu rīkot Madonā, jūlija pirmajā vai augusta pēdējā nedēļā. Ierosina sagatavot 
emblēmu “Distanču slēpošanai 100”. 

G. Ikaunieks piekrīt, ka emblēmu vajadzētu. Uzskata, ka būtu labi pasākumu apvienot ar 
pasaules kausa posmu, tad piedotu salidojumam vērienu.  

D. Doršs piekrīt, ka vajadzētu sagatavot tādu logo, ko likt uz distanču slēpošanas 
sacensību u.c. materiāliem, taču nepieciešams precizēt, kurš tehniski šo darbu veiks.  

J. Puida uzņemas koordinēt distanču slēpošanas 100 gadu logo / emblēmas 
sagatavošanu.  

 
 
Sapulce beidzas plkst. 18:19 
 
  
LSF Valdes priekšsēdētājs 
Dinārs Doršs 
 
 
 
 
 
 
Protokolu sastādīja L. Šķibuste 


